
Proč jít studovat na gymnázium? 

Na gymnázium jsem šel studovat, protože jsou tu dobří učitelé a dávají nám 

málo domácích úkolů. V jídelně vaří poměrně dobrá jídla a každý pátek uvaří 

nějaké sladké jídlo. Je tu dobrý kolektiv. Na téhle škole se mi líbí to, že tu mají 

WIFI. Učí se mi tu lépe než na základní škole, protože nám učitelé dokáží vše 

vysvětlit. Když zapomeneme nějakou pomůcku, učitel nebo spolužáci nám ji 

půjčí. Když něco nechápeme, vyučující nám to vysvětlí. Chemii tu máme už 

od 7. třídy a v ní nám vyučující ukazuje různé pokusy. V šatně má každý svou 

zamykací skříňku, takže se nemusíme bát, že nám někdo něco ukradne. Tato 

škola je podle mě velmi dobrá a měl by sem jít každý, kdo se chce dozvědět 

více věcí. 
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